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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1830
	Course Number
	1830

	授課教師
	羅張瓊誼
	instructor
	CHANG,CHIUNG I

	中文課名
	初級日文(四)
	Course Name
	Second Year Japanese II

	開課單位
	應用外語系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	學生修完此門課程，能學到如何進行簡單的會話，能讀短文等初級的表現。
	Objectives
	The purpose of this course is to let students be able to engage in simple conversation and read short articles.

	教材
	講述教材.視聽(錄音帶.錄影帶)教學
	Teaching Materials
	Teaching by means of studying reading materials and video-aural media

	成績評量方式
	參考以下項目評量學及成績 1. 期中考成績 2. 期末考成績 3. 上課出席及參與狀況 4. 隨堂測驗成績
	Grading
	These items will be taken into consideration when grading: 1. The Mid-term Exam. 2. The Final Exam. 3. Class participation and tasks done in class 4. Some tests/quizes given in class

	教師網頁
	

	教學內容
	學習日語基本句型、品詞變化、活用，加強短文閱讀與造句練習。培養對日語的興趣，學會自修的方法。開闊視野，了解異國文化，培養國際觀。
	Syllabus
	Basic sentence vary and used the words .Reinforce the reading of article and the practice of the sentence. Through rising the interest of Japanese students learn how to study by themselves.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

